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Ansökan om ekonomiskt stöd för verksamhetsåret 2015 från 
Rasbo i samverkan, Utvecklingsrådet för Storvretabygden, 
Knutby i samverkan och Vattholma i samverkan. 

 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslås besluta 
 
att för år 2015 bevilja föreningen Rasbo i samverkan 110 000 kronor, Utvecklingsrådet för 
Storvretabygden 70 000 kronor via Storvreta fastighetsägarförening, Knutby i samverkan 
10 000 kronor, Vattholma i samverkan 10 000 kronor. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har sedan 2003 i samband med kommundelsnämndernas avveckling 
beviljat medel till lokala föreningar som driver demokrati och utvecklingsfrågor i sin bygd. 
Medlen ska användas för att stimulera till samverkanslösningar och engagemang i frågor som 
rör inflytande, information och kommunikation i den lokala bygden. Rasbo i samverkan, 
Utvecklingsrådet för Storvretabygden, Knutby i samverkan och Vattholma i samverkan har 
inkommit med ansökningar.  
 
1. Rasbo i samverkan (RIS) är en lokaldemokratisk förening som driver demokrati och 
utvecklingsfrågor i Rasbo. Kommunstyrelsen har sedan 2004 beviljat föreningen Rasbo i 
samverkan ekonomiskt stöd. RIS har ansökt om ett ekonomiskt stöd med 144 000 kronor för 
sin verksamhet. Föreningens uppdrag är att informera, driva och synliggöra aktuella frågor för 
boende i Rasbo, Rasbokil, Tuna och Stavby (bilaga 1). 
 
Föreningen ger ut en informationsskrift över vad som händer och sker i bygden samt anordnar 
informationsmöten i bygden. Den största posten i den planerade budgeten för 2015 är, liksom 
tidigare år, en produktionskostnad på 63 000 kronor för föreningens informationsskrift som 
delas ut till samtliga boende inom Rasbobygden 6 gånger/år.  
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Det näst största kostnadsbeloppet i ansökan ligger på 30 000 respektive 15 000 kronor och 
avser arbetet med underlag och genomförande för bredbands- och IT-strategin samt 
framtagandet av ett informationsmaterial om bygdens historia. 
 
2. Utvecklingsrådet för Storvretabygden har ansökt om totalt 110 000 kronor. 
Utvecklingsrådet för Storvretabygden består av Lyckebokyrkan, Storvreta IK, Storvreta 
Kultur och Hembygdsförening, SPF Norunda, Företagsföreningen W-pilen och Storvreta 
fastighetsägareförening (bilaga 2). 
 
Utvecklingsrådet kommer att ge ut Storvretabladet 4 gånger/år. Tidningen är en viktig kanal 
för kommunikation för föreningar, företag och boende i Storvreta. Under 2014 var tidningen 
vilande i brist på ansvarig utgivare. Storvretabladet är den största posten i den planerade 
budgeten för 2015 med 30 000 kronor.  
 
Rådet har sedan några år arrangerat Framtidsveckan med Skördefest. Programmet blir för 
detta år något mindre och fokus riktas på stormöte och skördefest den 19 september. 
Skördefesten är den näst största budgetposten med 20 000 kronor. 
 
3. Knutby i samverkan (KIS) arbetar för att utveckla Knutbybygden. Föreningen har ansökt 
om totalt 10 000 kronor. I samarbete med Hela Sverige ska leva – Uppsala län har föreningen 
tagit fram en lokal utvecklingsplan för Knutbybygden (bilaga 3).   
 
Föreningen avser nu att planera och genomföra en mässa i Knutby sporthall för lokala företag 
och föreningar under september. Mässans syfte är att utveckla samarbetet mellan företag och 
föreningar och därmed bidra till en god utveckling i bygden.  
 
4. Vattholma i samverkan (VIS) initierar, informerar, behandlar och driver demokrati- och 
utvecklingsfrågor i sin bygd. Föreningen har ansökt om totalt 10 000 kronor (bilaga 4).  
 
Vattholma i samverkan har de senaste åren avstått från att söka medel från kommunen. VIS 
söker nu medel för att initiera bildandet av en ny förening och vara dess stöd i det fortsatta 
arbetet med bredbandsutbyggnaden. För att få tillgång till att söka ekonomiskt stöd från 
Länsstyrelsen krävs att en förening bildas som kan värva medlemmar, söka bidrag och driva 
projekt. 
 
Föredragning 
Föreningarnas engagemang i den lokala bygden berör flera av kommunens 
verksamhetsområden såsom vägar, kollektivtrafik, information och kommunikation. 
Föreningarnas arbete är mångsidigt och integrerande och kan tjäna som modell för andra 
föreningar när det gäller samverkan kring lokala utvecklingsarbeten i olika stadsdelar eller på 
andra orter. 
 
Föreningarnas arbete ligger i linje med överenskommelsen mellan Uppsalas föreningsliv och 
Uppsala kommun (LÖK), som bland annat uttrycker i principen om samhällsutveckling att 



människors aktiva deltagande i föreningslivet är en förutsättning för en levande demokrati. 
Föreningarnas aktiviteter står också väl i linje med kommunens policy för hållbar utveckling. 
 
Kommunstyrelsen föreslås för 2015 bevilja föreningen RIS 110 000 kronor, KIS 10 000 
kronor och VIS 10 000 kronor. Utvecklingsrådet för Storvretabygden föreslås för 2015 
beviljas 70 000 kronor mot bakgrund av att beviljade medel 2014 för Storvretabladet inte 
utnyttjats. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
I kommunstyrelsens budget finns upptagna medel för stöd till samhällsföreningar som 
exempelvis RIS, KIS, VIS och Utvecklingsrådet för Storvretabygden. För 2015 uppgår stödet 
till 200 000 kronor. Med ovanstående förslag ryms bidragen inom budget. 
 
 
Kommunledningskontoret 
 
 
 
Joachim Danielsson  Christoffer Nilsson 
Stadsdirektör   Chef kommunledningskontoret 
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Ansökan om ekonomiskt stöd till Rasbo i Samverkan för verksamhetsåret 2015 

Rasbo i Samverkan (RiS) a n s ö k e r h ä r m e d om fortsatt s töd för kommande 
v e r k s a m h e t s å r 2015. För v e r k s a m h e t s å r e t 2015 söke r v i 144.000 kr i ekonomiskt s töd 
för att genomföra fö ren ingens intentioner. 

RiS bildades som en direkt fo r t sä t tn ing på Rasbo k o m m u n d e l s n ä m n d , ( v i l ken u p p h ö r d e 
2002-12-31) och i samarbete med representanter för bygdens föreningsliv. Vår t 
uppdrag ä r att informera och synl iggöra aktuella frågor som r ö r v å r bygd, och driva 
frågor som är t i l l gagn och nytta för boende och verksamma i Rasbo, Rasbokil, Tuna och 
Stavby 

RIS tillgodoser en bred och lokal demokrati med 15 l e d a m ö t e r och 15 e r s ä t t a r e från den 
samlade poli t iken och föreningsl ivet i bygden. 

S ty re l semötena ä r ö p p n a för a l lmänhe ten . Under v e r k s a m h e t s å r e t hålls s t y r e l s e m ö t e 
16/3, 4 / 6 , 1 0 / 9 , 22 /10 ,14 /1-16 ,18 /2-16 . Å r s s t ä m m a n för 2015 ä r fastställd t i l l 2/3-16. 

Beredning/bevakning sker med ett arbetsutskott med 5 l e d a m ö t e r och 5 e r sä t t a r e . 
Arbetsutskottets m ö t e s t i d e r ä r 2 5 / 3 , 1 2 / 5 , 1 1 / 8 , 2 4 / 9 , 1 / 1 2 samt 4/2-16. 

För fördjupning och kontakter i olika frågor finns fem arbetsgrupper. 

1. Bredband

2. K u l t u r / v å r d / ä l d r e

3. Barnomsorg/skola / f r i t id / idrot t

4. Traf ik /kommunikat ion/ t rygghet

5. Bostads-/ indus t r i loka l i se r ing /mi l jö

Information t i l l hushå l l en om h ä n d e l s e r som b e r ö r bygden, samt att u p p m ä r k s a m m a 
och annonsera aktiviteter och evenemang, sker genom det lokala bladet "Ristaren". Det 
utkommer med sex-nummer per å r och 2015/16 i l ådan 8/4, 3/6, 2/9, 21/10, 29/12, 
samt 17/2-16. 

Materialet s ammans t ä l l s av en grupp på fyra personer inom föreningens arbetsutskott. 
T jäns ten för layout och t ryckning köps externt. 

Ristaren har ett starkt genomslag på k ö k s b o r d e t genom att det n å r alla hushål l , medan 
hemsidan har jämförelsevis få besöka re . 

Hemsidan hanterar all information om verksamheten inom RIS under adressen 
www.rasbo.org. Den sköts inom RIS. Bredbandsprojektet som finns på 
www.bredbandrasbo.org hanterar information om bredbandsprocessen, anmälan , 
bes tä l ln ing och kartmaterial. Bredbandsgruppen skö te r hemsidan. 

Bilaga 1



Bredbandssatsningen har under 2014 k räv t stora ideella insatser för att samla 
intressenter och ti l lräckligt antal a v r o p / b e s t ä l l n i n g a r i bygden. Uppsala S tadsnä t och 
Bynet går in i hela o m r å d e t för att genomföra ned läggn ing av kanalisation och 
dr i f tsät tning. Etapp 1: L i l l - Vreta- Örby- F rö tuna - Älvgärde- Hov- Gåvsta har t i l l dags 
dato til lräckligt med bes tä l ln ingar för att startas under 2015. M a r k ä g a r m ö t e , ordnas den 
31 mars, för att fö rankra projektet hos m a r k ä g a r n a så att de ska vilja u p p l å t a mark dä r 
fibern dras. Etapp 2: Rasbokil, Tuna och Stavby b e r ä k n a s komma igång t i l l 2016. Men 
h ä r fordras det ett akt ivt arbete under å r e t för att öka antalet bes tä l ln ingar . RIS avser 
s tö t t a satsningen att bygga etapp 1 i å r och att skapa intresse och d ä r m e d bes tä l ln ingar 
för att kunna bygga etapp 2. Al l t för at t nå må le t - BREDBAND ÅT ALLA! 

Under v å r e n genomförs v ä g m ö t e 13 april , om hur ombyggnationen av 288:an p å v e r k a r 
trafikmiljön, n ä r b o e n d e och de som brukar intilliggande å k e r och skog. Här k rävs en 
intensiv dialog mellan samtliga parter för att nå i mål för projektet. Bygget i n n e b ä r en 
komplet ter ing med G/C-väg längs den befintliga s t r äckan Jälla-Hov. Samtidigt pågå r 
byggandet av 2+1-väg Hov-Alunda, med inkluderande parallell G/C-väg. I samtliga delar 
avseende G/C-vägen ä r det oklart, trots att man redan befinner sig m i t t i byggprocessen, 
vem som ska ansvara för drift och skötsel . Beläggningen b l i r t radi t ionel l g rusväg och 
cirka 50% av s t r äckan ligger u tanför det a l lmänna v ä g n ä t e t eller enskilda vägföreningar . 
Trafikverket tar inte ansvar för driften, utan anser att detta ska åligga kommunen eller 
enskilda m a r k ä g a r e . Kommunen å sin sida har förhållit sig passiv. Från Trafikverket 
fastställd plan för s t r äckan Hov-Alunda har dessutom utan information och s a m r å d bl.a 
läge av planskillnader, G/C m.m ä n d r a t s . Vid v ä g m ö t e t den 13 apri l deltar samtliga 
parter, Trafikverket, Uppsala Kommun och Ö s t h a m m a r s Kommun. 

Vidare kommer i maj ett m ö t e med R ä d d n i n g s n ä m n d e n genomföras v i d Alunda 
B r a n d k å r tillsammans med Alunda utvecklingsgrupp och de lokala LRF-föreningarna. 
Detta utifrån att stationen har verksamhetsansvar inom Stavby och Tuna församl ingar i 
Uppsala Kommun. Frågorna på m ö t e t omfattar dels personalresursen 1+2, som ä r 
otil lräckliga för bl.a. r ökdykn ing och insatser v id trafikolyckor (än mer påtagl igt i och 
med 288:ans vajeravskiljning) samt att första styrkan har för lite vatten med sig. En 
ganska stort o m r å d e run t Alunda-Stavby-Tuna går inte att försörja kontinuerl igt med 
vatten med nuvarande fordonspark. Det finns även f rågetecken kr ing larmrutiner, 
s ä k e r h e t och kompetens v id vapenhantering n ä r djur m å s t e avlivas i samband med 
b r ä n d e r i d jurhå l lande anläggningar . 

I jun i ordnas ett m ö t e om äldrefrågor , ä l d r e b o e n d e / h e m t j ä n s t , l äka r s t a t i onens 
utveckling och serv icenivån på färdt jänsten. 

Grupperna och RIS kommer under å r e t att bevaka/bereda frågor om mark t i l lgång i 
o m r å d e t för bostads- och industrilokaliseringar, ny upphandling av driften v i d 
ä l d r e b o e n d e t Vigmund, barnomsorgs- och skolverksamhetens hantering av tillfälliga 
bygglov med Skolfastighetsbolaget v id Gåvsta, kollektivtrafiken och t i l lgängl igheten 
kopplat även t i l l skolskjutsarna, pendlarparkeringar och t ra f iksäkerhe t . 

Ris avser också under å r e t att inleda ett projekt om "Trafikplats Rasbo" v i d 
Rasborondellen. Detta för att skapa en informations- och rastplats för o m r å d e t , dels se 
över möj l igheten att förlägga den trafikkontrollplats Polisen har behov för längs väg 
288. 



Vidare har föreningen bör ja t påbör ja t planeringen med att ta fram ett 
informationsmaterial om bygdens historia och rika föreningsl iv och den livskvalitet 
o m r å d e t erbjuder boende. Skriften ska riktas t i l l personer med tankar på att flytta in 
eller för att v ä l k o m n a de som redan k ö p t / h y r t boende i område t . Projektet ska slutföras 
under 2016. 

RIS kommer aktivt under å r e t att medverka på olika evenemang i bygden, för att fånga 
in och utveckla livskraft i m ä n n i s k o r s vardag. När det gäller den kommande kommunala 
öve r s ik t sp l anen ser v i fram emot att få delta i processen. RIS kommer även akt ivt delta i 
Landsbygdsforum och andra mötes fo rmer . Här är det v ikt ig t att värdeful la uppslag tas 
t i l lvara och förverkl igas. 

Kostnadsberäkning för bidragsansökan 

Budgetberäkning 

Produktion, t ryckning och distr ibut ion av Ristaren / ett informationsblad som 
distribueras t i l l samtliga boende inom Rasbobygden/ 63 000:-

Kostnad hemsidan 8 000:-

Kostnader för olika projekt 

Framtagande av underlag och g e n o m f ö r a n d e för bredbands- och IT-strategin 30 000:-

Vägar, t ra f iksäkerhet , boende, verksamhetsetableringar, r äddn ings t j äns t 10 000 :-

Kol lek t iv t ra f iken ," fler m ä n n i s k o r får möj l ighet att åka kollektivt" 3 000:-

Träffar med bygdens f ö r e t a g a r e / n ä r i n g s i d k a r e / n ä t v e r k s b y g g a n d e 5 000:-

Skola, barnomsorg, f r i t id kul tur 3 000:-

Läkars ta t ionen , färdt jänstservice , ä l d r e o m s o r g / - b o e n d e 4.000:-

Init iera Trafikplats Rasbo- Informations- och rastplats Rasborondellen 3 000:-

Informations- och introduktionsskrif t Rasbobygden 30 000:- över 2 å r 

Vi arbetar med m å n g a andra projekt som v i ej har k o s t n a d s b e r ä k n a t , men som görs 
genom stort ideellt arbete 

15 000:-

Totalt 144 000:-

o r d f ö r a n d e 

Bilaga V e r k s a m h e t s b e r ä t t e l s e 2014 



R A S B O 1 S A M V E R K A N (RiS) Sid 1(4) 

Verksamhetsberättelse för år 2014 
Årsstämman 2015 

Styrelse 
Ordförande 
Vice --'*--
Kassö r 
Sekreterare 

Percy Westerlund 
A l l a n Haddleton 
Bri t t Sofi Karlsson 
Håkan Blomsten 

Politiska fö re t rädare : ledamot 
Moderaterna 
Lars-Gunnar Karlsson, Wäsby, Stavby 
Centern 
Gunilla Zetterling, Lura, Rasbokil 
Kristdemokraterna 
Esbjörn Forslund, Wäsby, Stavby 
Folkpartiet 
Vakant 
Socialdemokraterna 
Percy Westerlund, Gåvsta, Rasbo 
Vänsterpartiet 
Vakant 
Miljöpartiet 
Helena Nordström Källström, Rasbokil 

Fö ren ings fö re t r äda re : 
Företagarna 
Bert Söderberg, Lej sta, Rasbo 
Studieförbund och kultur 
Allan Haddleton, Inninge Stavby 
Kyrkor och Samfund 
Vakant 
Pensionärs/ören ingav 
Olle Karlsson, Midsommarvägen, Rasbo 
Hembygdsföreningar 
Håkan Blomsten, Tunome, Stavby 
Idrottsföreningar 
Peggy Alexandersson, Gåvsta, Rasbo 
Skolor och Föräldraföreningar 
Jonny Pettersson, Gåvsta, Rasbo 
Övriga intresseföreningar 
Britt Sofi Karlsson, Vallby, Rasbo 

Ersättare 

Bo Falk, Trevlinge 

Erik Höök, Edeby, Rasbokil 

Vakant 

Vakant 

Margareta Inninger, Stavby 

Vakant 

Vakant 

Martin Öjes, Rasbokil 

Claes Mörlin, Västersta, Rasbo 

Birgitta Olsson, Gåvsta Rasbo 

Nils-Erik Johansson, Gåvsta, Rasbo 

Bertil Lundvik, Skarpvreten, Rasbokil 

Björn Gullefors, Örby, Rasbo 

Elin Blom, Sunnersbol, Stavby 

Berit Westerlund, Gåvsta, Rasbo, 

Revisorer: Maj-Lis Lundblad, Rasbokil och Inge Näslund, Rasbo 
Revisorsersättare:. Inga Köpsén, Rasbo och Bengt Karlsson, Stavby 
Valberedning: Bo Lennart Janervärn, Stavby, Rolf Eriksson, Rasbo, 

Gun Loman, Tuna. 
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Information till medborgarna i Rasbobygden 

Ristaren har under året utgivits i tre nummer ( feb, maj, okt). ytterligare ett 
nummer utkom i januari 2015, men som behandlar skeendet under 2014. Bertil 
Lundvik har även detta år på ett förtjänstfullt sätt svarat för upplysande repor
tage om vad som hänt i bygden. 

Hemsidan ( www.rasbo.org ) Martin Öjes har följt arbetet i RiS och förmedlat 
vad som skett ti l l hemsidan så att alla som är intresserade har möjlighet att följa 
verksamheten. 

Möten. Förutom vår årsstämma 5 mars 2014 i Rasbo, har styrelsen haft: 

Sju styrelsemöten: 22/1, 24/2, 24/3, 28/4, 8/9, 6/10 och 1/12. Sex av mötena i 
Rasbo församlingshem och ett vid ett studiebesök på Frötuna. 

Sju Au-möten: 9/1, 10/2, 8/4, 21/5, 27/8, 17/9 och 12/11. Britt Sofi har stått 
som värd för alla au-möten. Stort tack för gästfriheten. 

Fyra offentliga möten har genomförts: 11/2 i Stavby tillsammans med Trafik
verket angående 288 och g/c-vägen Jälla-Hov. 
9/10 i Gåvsta tillsammans med kommunens landsbygdsstrateg Mimmi Skarelius 
Lille genomfördes "Landbygd 2.0" ett projekt för landsbygdsutveckling. 24 delt. 
Processledarna, Rebecca Almgren och Salomon Abresparr har sammanfattat 
diskussionen och redovisat den för oss. 
22/10 i Gåvsta skola hölls en föreningsträff med 40-tal deltagare för att diskutera 
föreningarnas verksamhet och behov av stöd och hjälp. 
26/11 i Gåvsta skola inbjöd vi t i l l en företagarträff. Från kommunen deltog 
näringslivsutvecklare Cecilia Linder med inspirerande frågeställningar kring 
landsbygdens näringslivsfrågor. 

Vid Landsbygdsforum i Vattholma den 13 maj var RiS representerat av ett par 
deltagare. I mötet deltog också flera föreningar från Rasbobygden. 

Årets Ristare 2014. 
Årets Ristare utses mot bakgrund av förtjänstfulla insatser för Rasbobygden. 
Vem som hedras tillkännages vid årsstämman 2015. Den/de utvalda får ett 
diplom med motivering t i l l utnämningen, samt en gåva. 
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Skrivelser 
Till Trafikverket har sänts två skrivelser. Den första behandlade Örbyutfarten på 
288:an. 1 den påtalade vi olycksriskerna vid utfarten från Frötunavägen, efter
som ett vägräcke hamnar mitt i siktlinjen där bilarna från Uppsala kommer i 100 
km/h, samt den korta avkörningsfilen frän Uppsala in mot Örby/Vallby. I svaret 
från Trafikverket framgår att man ska se över möjligheterna att ändra räcket. 
Man tänker inte anlägga en avfartsfil for högersväng vid färd från Uppsala då 
detta skulle innebära större risk för olyckor. Avfarten för vänstersväng mot 
Örby/Vallby är helt tillräcklig enligt Trafikverket. 

Den andra skrivelsen behandlade borttagandet av belysningen under 288:an på 
lilla Rasbokilsvägen (680). Vägen blir väldigt mörk och upplevs skrämmande av 
skolbarn och andra gång ocb cykeltrafikanter. Att vägverket tog bort den befint
liga belysningen var för att den bländade trafikanterna på 288:an. Varför man 
samtidigt tog bort belysningen under bron förklarar man med att det är för lite 
biltrafik på vägen och därför gör man inga investeringar av detta slag. 

Kring förändringen av vägskyltarna, t ex att ändra namnet på skylten t i l l Rasbo
kil t i l l Tibble, har åtskilliga kontakter tagits med Trafikverket. Motiveringen t i l l 
förändringen är att man följer lantmäteriets namnuppgifter. För bygden har för
ändringen medfört olyckliga missöden vid fler tillfällen. 

I en skrivelse t i l l UL har påtalats att busskuren vid Örby fortfarande står kvar på 
den gamla hållplatsen, som nu är ur bruk och att kuren borde flyttas 100 meter 
för att vara t i l l gagn för bussresenärerna mot Uppsala. Enligt svaret är det en 
miss av Trafikverket som ej begärt bygglov på den nya hållplatsen. 

Kring postservicen och dess paketutlämning har det varit många skriverier och 
reportage i radio/tv och tidningar. I alla olika åtgärder i ärendet har center
kvinnorna och pensionärerna deltagit. Även kommunstyrelsen har sänt en 
skrivelse t i l l Post Nord i ärendet, men ännu bar ingenting hänt i frågan. 

Bygdens begäran om fritidsklubb vid Gåvsta skola hörsammades av kommun, 
men att lösningen blev t i l l förfång för ungdomsgården blev en fadäs. 

Krit ik har också riktats mot kommunens snabba och okänsliga sätt att byta ut 
skolledningen vid Stavby/Gåvsta inför 2014. 

Det stora positiva framsteget under året har bredbandsgruppen stått för. Läs 
vidare om detta i bilaga nr 1. 



Sid 4(4) 

Slutord 
Verksamhetsåret har inneburit många sammanträden och träffar för styrelsen och 
dess medlemmar.. Ett stort tack t i l l alla parter som vi fått träffa för att framföra 
våra åsikter och till alla styrelsemedlemmar som offrat tid och pengar för vår 
bygds utveckling. 

Rasbo i mars 2015 

Percy Westerlund 

Gunilla Zetterling 

Jonny Pettersson 
r UwitA 
Karlsson Olle Karlsson 

rs-J2ruh] 
Q/U l 

Håkan Blomsten 

Olle Carlsson 

C 
Allan Haddleton 

Bert Söderberg Helena Nordström Källström 

Peggy Alexandersson Esbjörn Forslund 



Rasbo i Samverkan 

Räkenskapsår: 14-01-01 - 14-12-31 
Resultatenhet: Hela företaget 
Period: 14-01-01 - 14-12-31 

Balansrapport 
Preliminär 

Ing balans 

Sida: 

Utskrivet: 

Senaste verar: 

Period 

15-03-31 

^tgjoalans 

TILLGÅNGAR 
Omsättningstillgångar 

1920 
1940 

Postgiro 
Övriga bankkonto 

782,12 
109 165,54 

61 590,09 
-25 694,04 

62 372,21 
83 471,50 

S:a Omsättningstillgångar 1 109 947,66 35 896,05 145 843,71 

S:A T I L L G Å N G A R 

SKULDER OCH EGET KAPITAL 
Skulder 

Kortfristiga skulder 

109 947,66 35 896,05 145 843,71 

2440 
2700 

Leverantörsskulder 
Utlägg Britt Sofi 

-4 053,00 
-161,00 

-16 491,30 
-530,00 

-20 544,30 
-691,00 

S:a Kortfristiga skulder -4 214,00 -17 021,30 -21 235,30 

S:a Skulder -4 214,00 -17 021,30 -21 235,30 

Eget kapital 
2010 
2015 
2019 

Eget kapital 
Reservfond, företagarträffar, infoplats 
Redovisat resultat 

-45 428,03 
-50 000,00 
-10 305,63 

-10 305,63 
0,00 

-8 569,12 

-55 733,66 
-50 000,00 
-18 874,75 

S:a Eget kapital -105 733,66 -18 874,75 -124 608,41 

S:A SKULDER OCH EGET K A P I T A L -109 947,66 -35 896,05 -145 843,71 

BERÄKNAT RESULTAT 0,00 0,00 0,00 



Rasbo i Samverkan 

Räkenskapsår: 14-01-01 - 14-12-31 
Resultatenhet: Hela företaget 
Period: 14-01-01 -14-12-31 

Resultatrapport 
Preliminär 

Sida: 

Utskrivet: 

Senaste vernr: 

1 

15-03-31 

89 

Perioden Ackumulerat Period fg ar 

Intäkter 
Rörelsens sidointäkter 

3610 Medlemsavgifter 1 410,00 1 410,00 1 210,00 
S:a Rörelsens sidointäkter 1 410,00 1 410,00 1 210,00 

Intäktskorrigeringar 
3710 Kommunala bidrag 98 000,00 98 000,00 87 750,00 
S:a Intäktskorrigeringar 98 000,00 98 000,00 87 750,00 

S:a Intäkter 99 410,00 99 410,00 88 960,00 

Bruttovinst 99 410,00 99 410,00 88 960,00 

Övriga kostnader 
5010 Lokalhyra 
5990 Annonsering 
6071 Kostnader allmänna möten 
6110 Kontorsmaterial 
6151 Ristaren 
6161 Bredband 
6212 Webb 
6250 Porto 
6400 Fika 
6570 Bankkostnader 
6981 Medlemsavgifter 

0,00 
-3 233,00 
-5 348,00 

0,00 
-35 968,96 
-30 211,00 

-1 665,75 
-990,00 

-2 719,00 
-505,50 
-200,00 

0,00 
-3 233,00 
-5 348,00 

0,00 
-35 968,96 
-30 211,00 

-1 665,75 
-990,00 

-2 719,00 
-505,50 
-200,00 

-144,00 
-1 545,00 
-1 312,00 
-4 170,00 

-30 564,28 
0,00 

-9 237,00 
0,00 

-1 993,00 
-422,20 
-200,00 

S:a Övriga kostnader -80 841 91 
O VJ L3J* 1 

-80 841 91 -49 587 48 

Resultat före avskrivningar 18 568,79 18 568,79 39 372,52 

Resultat efter avskrivningar 1 O C/CO HO 

lo 568, /y 
1 0 c/co no 18 568,/y i n n n co dy 5 11,51 

Finansiella intäkter 
8300 Ränteintäkter 305,96 305,96 566,11 
Sta Finansiells intäkter 90S Q6 70S Q6 566 11 

IvVöLll ldl V l l V l l l l l d l l dive l i d llllCUVlVl IV\J ö l l i d vi VI 18 874 75 18 874 75 39 938 63 

T?pcnltfit fnrp Fr^VQNitcniQtincitifMif^r npn QkTfitt 
IVVöU-ltdl AL/lV UVIVöldLölllöUIJölLll/l lVl UV11 ö lvd l l 

18 874 75 18 874 75 39 938 63 
j y y 0 KJ y j 

Resultat före skatt 18 874,75 18 874,75 39 938,63 

Nettoresultat 18 874,75 18 874,75 39 938,63 

8999 Redovisat resultat -18 874,75 -18 874,75 -39 938,63 



• • 

Askande t i l l Uppsala kommun 2015 
Vad hände 2014? 

Ketchupeffekt. Så tror jag man bäst beskriver 2014. Under året landade nämligen många av de 

projekt som vi i samarbete mellan föreningarna och kommunen jobbat med under en följd av år: 

Piratparken, Konstgräsplanen och en parcourbana. Den senare kom att utvecklas till en multipark. 

Totalt har Utvecklingsrådet bidragit med projektmedel om 900.000 kronor till denna anläggning.. 

Dessutom kom besked om uppdraget att det äntligen ska byggas en ny hall. 

Utvecklingsrådet för Storvretabygden hade under 2014 två möten per termin, och AU träffades såväl 

före som efter dessa möten. Ett stormöte hölls i samband med Framtidsveckan. Vi mobiliserade 

också inför olika möten som kommunens olika nämnder ville arrangera. Dessutom skedde mycket 

arbete i grupper och framför allt givetvis i våra respektive föreningar. 

Utvecklingsrådet ska vara en arena för samtal om Storvreta där sådant som faller mellan stolarna 

plockas upp av någon av de ingående föreningarna, alternativt bildas arbetsgrupper på tvärs mellan 

föreningarna. Vi vill gärna nämna samarbetet mellan Nattvandrarna och Storvreta ll< respektive 

Storvreta Innebandy som initierades tidigt i höstas efter en vår med betydande skadegörelser 

nattetid. Vårens kostnader uppgick till drygt en halv miljon, höstens kostnader landade på en bråkdel 

av detta. Ett annat samarbete är Club Corazön, en ungdomssatsning på programkvällar tre gånger 

per termin i samarbete mellan Fritidsgården, Ärentuna och Lyckebokyrkans församlingar och 

Nattvandrarna. 

Vi är eniga om att Storvretabladet är vårt viktigaste verktyg för att bygga Storvreta. Storvretabladet 

stod under 2014 utan ansvarig utgivare, och under året lyckades vi inte locka ut någon av de andra 

föreningarna på banan. Nu har Lyckebokyrkan erbjudit sig att vara värd för tidningen och vi ser fram 

emot en nystart i maj 2015. 

Utvecklingsrådet för Storvretabygden har på sitt möte i februari 2015 beslutat om nedanstående 

äskande utifrån vår bruttolista över insatser vi ser framför oss under 2015: 

Prioriterade insatser 2015 med förslag till äskande (med ansvarig grupp och belopp): 

1. Barnens Storvretadag 23/5 (Lekplatsgruppen, 20kkr)
2. Skördefesten (Ställ om Storvreta/Utvecklingsrådet, 20kkr)
3. Storvretabladet (Lyckebokyrkan, 30kkr)
4. Karta över uterummet (Lyckebokyrkan och Friluftsfrämjandet, 20kkr)
5. Hundrastgård (Arbetsgrupp utses, 20kkr)

Insatser 2015 utan initial budget: 

Informationstavla vid 290 (ny arbetsgrupp bildades vid mötet) 
Trafikfrågan (Fastighetsägareföreningen) 
Pendlarparkering (Socialdemokraterna) 
Å-rummet (existerande arbetsgrupp) 
Hallfrågan (existerande intressegrupp) 

UPPSALA KOMMUNSTYRELSE 
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• ÖP med Skolfrågan (AU) 
• Kollektivtrafiken (AU) 
• Bänkar/papperskorgar (AU) 
• Flexibelt boende (AU) 

1. Barnens Storvretadag 

På initiativ från Fritidsgården, lekplatsgruppen och Lyckebokyrkans IF har vi enats om att 

genomföra en Barnens Storvretadag. Den kommer att gå av stapeln den 23/5 klockan 11-15. I 

samband med denna kommer vi att inviga den nya multiparken i Lyckebo, med Skate, parcour 

och multisportplan. 

Uppslutningen kring denna dag har blivit riktigt stor, vilket gläder oss mycket. Det är samma 

grupp som ledde arbetet med att identifiera och utforma Piratparken som driver arbetet. 

Vi äskar 20.000 kronor för genomförande av dagen, det avser främst bidrag till kostnader för 

scen, ljud, marknadsstånd och marknadsföring. 

2. Skördefest 19 september 2015 

Ställ om Storvretabygden har arrangerat Framtidsvecka med Skördefest sedan 2010, sedan 2012 

i samarbete med Utvecklingsrådet. Under denna vecka har vi alltid haft ett Stormöte för att 

öppna upp för alla Storvretabor att möte politiker och/eller tjänstemän i ett samtal om 

angelägna frågor. Valveckans möte i höstas blev mycket välbesökt. 

Även i år avser vi genomföra en Skördefest. Ambitionen med program varje kväll hela veckan får 

stå tillbaka i år och ett större fokus läggs på de två aktiviteterna Stormöte och Skördefest. 

Kostnaderna för genomförandet handlar framför allt om planering, hyra och marknadsföring. För 

detta äskar vi om ett bidrag på 20.000 kronor. 

3. Storvretabladet återuppstår! 

Storvretabladet är en väldigt viktig kanal för kommunikation för föreningar och företag och 

mellan Storvretaborna. Sedan vår första utgåva i augusti 2012 har intresset för tidningen bara 

ökat. Vi har dock enbart en lokal marknad av annonsörer och det är ännu inte möjligt att driva 

tidningen med den höga ambitionsnivån avseende omfattning och kvalitet enbart på 

kommersiella grunder. Det är också av största vikt att vi kan kanalisera kommunens ambitioner 

och planer för vår bygd i ett fungerande medium, där vi varje nummer i positiva ordalag 

beskriver samarbetet mellan föreningarna och kommunen, berättar om planer och konkreta 

insatser, kallar till möten och arbetsgrupper mm. 

Hela 2014 blev ett mellanår då ingen huvudman kunde hittas. Nu har Lyckebokyrkan erbjudit sig 

att vara formell ansvarig utgivare för tidningen. Utvecklingsrådet för Storvretabygden ska dock 

tydligt framstå som avsändare, dvs samtliga föreningar. Ambitionen är att kunna ge ut 4 nummer 

per år, för 2015 blir det 3 nummer (maj, september och november). Redaktionen och 

redaktionsrådet tar upp verksamheten där den avslutades i februari 2014. Omfånget kan komma 

att minskas om en rationell tryckning kan göras. 



Vi äskar därför ett utvecklings- och produktionsbidrag för 2015 på 30.000 kronor 

4. Storvretas uterum 

En av anledningarna för folk att flytta till Storvreta är tillgången till naturen och många fina 

fritidsanläggningar. Många Storvretabor rör sig utomhus på de många gc-banorna. Nu vill vi göra 

uterummet ännu mer tillgängligt, och också identifiera eventuella brister och möjl igheteratt 

utveckla detta. Vi vill under året skapa underlag för en illustrerad karta över Storvreta där allt 

finns med. En särskild arbetsgrupp tillsätts för detta ändamål. Vi äskar därför ett bidrag till 

utvecklingen av detta på 20.000 kronor, främst för att täcka del av kostnaderna för en illustratör. 

5. Hundrastgård 

Ända sedan vårt första Open Space om "vad vill du se i Storvreta" har frågan om en hundrastgård 

funnits med. En hundrastgård är ett viktigt nav för hundars fria lek och sociala träning, men det 

är också en bra mötesplats för hundägare. Var en sådan ska placeras, hur den ska finansieras, 

byggas och skötas är uppgifter för gruppen. Kostnaderna är i det här läget främst 

möteskostnader och tid för inventering, möten och kontakter med kommunen. Vi äskar 20.000 

kronor som ett bidrag till detta arbete. 

Äskandet i sin helhet 

Totalt äskas enligt ovan 110.000 kronor för arbetet under 2015. Eftersom Utvecklingsrådet för 

Storvretabygden inte är en juridisk person har vi inget konto. På samma sätt som tidigare står 

Storvreta fastighetsägareförening som mottagande part. 

Storvreta den 25 mars 2015 

För Utvecklingsrådet för Storvretabygden /AU: 

Thomas Norrby, Lyckebokyrkan Ingemar Backman, Storvreta IK 

Christian Holmbäck, SKHF Per Eric Olsson, SPF Seniorerna Norunda 

Mikael Eriksson, 

Företagarföreningen W-Pilen 

Lars Harlin, 

Storvreta fastighetsägareförening 
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Kommunstyrelsen 
Uppsala Kommun 

Ansökan bidrag för utveckling av lokal demokrati på landsbygden. 

Föreningen Knutby i Samverkan är en ideell förening som arbetar för att utveckla 
Knutbybygden. Vi har bl.a. i samarbete med Hela Sverige ska leva - Uppsala län tagit 
fram en Lokal Utvecklingsplan för Knutbybygden. 

Föreningen har även varit drivande i arbetet med att få till stånd en sporthall i Knutby. 

Under 2015 planerar vi att åter bli aktiva efter några års dvala. Föreningen kommer att 
byta namn till Knutbybygden i Samverkan för att markera att vi arbetar för hela bygden, 
inte bara Knutby samhälle. 

Vi kommer bland annat att verka för att en förbättrad infartsparkering skapas med 
utrymme för återvinning av förpackningar och tidningar m.m. Andra punkter där vi vill 
påverka är mobil- och bredbandstäckning, trafiksäkerhet framförallt vad gäller 
genomfartstrafiken i Knutby samhälle. 

För att förbättra samarbetet mellan företag och föreningar och därmed bidra till en god 
utveckling i bygden kommer vi att skapa en mässa för lokala företag och föreningar 
under september. Mässan kommer att hållas i Knutby Sporthall. Förhoppningen är att 
mässan ska bli årligen återkommande. 

För att få största möjliga deltagande från företag och föreningar vill vi att deltagandet 
ska vara kostnadsfritt. 

Mässan beräknas kosta ungefär 10 000 kr att genomföra varför vi ansöker om bidrag för 
den koétnaden. 

ficael Rydstedt 
Ordförande 

070-576 01 80 

Bilaga: 
Stadgar för föreningen Knutby i Samverkan 
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Stadgar för föreningen Knutby i Samverkan 

Antagna vid bildandemötet 2003-12-11 

§ 1 Namn 
Föreningens namn är Knutby i Samverkan 

§ 2 Ändamål 
Föreningen skall i samverkan med de politiska partierna, föreningar, organisationer och 

företag initiera, behandla och driva demokrati- och utvecklingsfrågor i socknarna Knutby, 
Bladåker och Faringe inom Uppsala kommun. 

Föreningen drivs helt utan enskilt vinstintresse och är partipolitiskt och religiöst obunden. 

§ 3 Medlemmar 
Varje enskild person med intresse att verka för föreningens ändamål kan bli medlem. Varje 

medlem äger en röst. Medlem som inte fullgör sina ekonomiska åligganden eller på annat 
sätt motverkar föreningens verksamhet kan uteslutas. Beslut om uteslutning fattas av 
årsmötet. 

§ 4 Avgifter 
Medlemsavgiften fastställes årligen av årsstämman. Föreningens verksamhetsår sträcker sig 

från 1 januari till och med den 31 december. Verksamhetsåret överensstämmer med 
föreningens räkenskapsår. 

§ 5 Stadgar 

Varje medlem skall genom styrelsens försorg erhålla ett exemplar av föreningens stadgar. 

§ 6 Årsmöte 
Föreningens högsta beslutande organ är årsmötet. Ordinarie årsmöte hålls årligen före 

februari månads utgång. Årsmötet kungöres senast en månad före sammanträdet. 
Eventuella motioner skall vara styrelsen tillhanda senast en månad före årsmötet. 

Varje vid årsmötet närvarande medlem äger en röst. 
Vid årsmötet skall följande ärenden behandlas; 

1. Mötets stadgeenliga utlysande 
2. Val av ordförande, sekreterare och två protokolljusterare för mötet. 
3. Behandling av verksamhetsberättelse, balans- och resultaträkning och 

revisionsberättelse. 
4. Beslut om ansvarsfrihet 
5. Fastställande av verksamhetsplan och budget 
6. Fastställande av medlemsavgift 
7. Val av ordförande på ett år 
8. Val av två styrelseledamöter på två år (vid föreningsbildning också val av två 

styrelseledamöter på ett år) 
9. Val av två styrelsesuppleanter på ett år 
10. Val av två revisorer och en revisorsuppleant på ett år 
11. Behandling av motioner och styrelsens förslag 
12. Val av valberedning 

Beslut fattas med enkel majoritet med undantag för punkterna 8 och 9. Vid lika röstetal har 
ordförande utslagsröst utom vid personval då lottdragning avgör. 

§ 7 Styrelsen 
Förvaltningen handhas av en styrelse bestående av ordförande och fyra ordinarie ledamöter 
samt två suppleanter. I övrigt konstituerar styrelsen sig själva. Styrelsen är beslutsmässig vid 
minst 3 närvarande ledamöter. 



§ 8 Extra årsmöte 
Styrelsen äger rätt att inkalla extra årsmöte när styrelsens majoritet anser det påkallat eller 
om 2/3 av medlemmarna så begär. Extra årsmöte kan också sammankallas på begäran av 
revisorerna. Kallelse, med angivande av tid, plats och motiv för extra årsmöte, skall utskickas 
till medlemmarna senast en månad före det extra årsmötet. 

§ 9 Stadgeändring 
Förändring av dessa stadgar kan endast ske vid årsmöte. Förslag härom insändes minst 6 
veckor före årsmötet till styrelsen som avger utlåtande. För förslagets antagande fordras 2/3 
majoritet av avgivna röster. 

§ lORäkenskap och förvaltning 
Föreningens firma är Knutby i Samverkan. Firmatecknare utses av styrelsen 
Föreningens verksamhets- och räkenskapsår omfattar tiden 1 januari t.o.m. 31 december. 

§ HUppiösning 
Upplösning av föreningen kan endast ske vid årsmöte. Förslag härom insändes minst 6 
veckor före årsmötet. Styrelsen avger utlåtande. För förslagets antagande krävs 2/3 majoritet 
av avgivna röster. Vid upplösning används föreningens eventuella tillgångar till något för 
bygden lämpligt ändamål. 
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Ansökan om kommunalt bidrag för "Vattholma i Samverkan" (VIS). 

Föreningen har under de sista åren inte haft aktiviteter som krävt finansiering och därför inte anhållit 
om kommunalt bidrag. 

Föreningen fick vid årsmötet den 16 mars en delvis ny styrelse, delvis beroende på att Vattholma 
med omnejd behöver få dragning av fiber för att säkra stabil kommunikation, ett behov som 
understöds av kommunen och länsstyrelsen. 

Centralorten Vattholma har fått erbjudande från Uppsala Stadsnät om anslutning på kommersiell 
grund. För att omgivande bygd skall kunna anslutas krävs finansiellt stöd och detta erbjuder 
länsstyrelsen. Ett krav är dock att de som är intresserade bildar en förening som kan värva 
medlemmar, söka länsstyrelsens bidrag, projektera och driva kanaliserings och Installationsprojektet. 

VIS är intresserat av att initiera bildandet av en "fiberförening" och vara ett stöd i dess fortsatta 
arbete. ViS hoppas med denna aktivitet visa att vi kan stötta andra projekt som rör utvecklingen av 
bygden. 

Budget för 2015 

1. Lokalhyra för möten 5 möten å 1000:- 5000
2. Bilresor för att inventera omfattningen av fiberprojektet: 1000 
3. Konsulthjälp 3000
4. Övrigt 1000

Summa: 10.000:-

Vattholma 2015-03-31 

£fyo 
Anders Jonzon 

Ordförande i VIS 

Vattholma Kallmyra 148 

743 92 Vattholma 

018-528405 
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	Ansökan om ekonomiskt stöd för verksamhetsåret 2015 från Rasbo i samverkan, Utvecklingsrådet för Storvretabygden, Knutby i samverkan och Vattholma i samverkan.

